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Tisztelt Elnők Asszony !

A Házszabály 91 .§(2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Kóka János gazdasági és kereskedelmi miniszternek

„Kiegészíthető-e a vendéglátó üzletek tájékoztatási kötelezettsége az ételérzékeny
vendégek által is fogyasztható ételek megnevezésével?"

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a kormány
tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr!
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Irornányszám : V 12038
Írásbeli kérdés

Magyarországon is egyre nő a táplálékkal kapcsolatos allergiás megbetegedésben szenvedők
száma. A cukorbetegek, tejcukor-, szója-, tojás-, lisztérzékenyek mindennapi életét
megkönnyítik az ezektől mentes élelmiszerek, amelyeket egyre szélesebb választékban, egyre
több helyen lehet beszerezni .

A vendéglátó üzletekben még nem ilyen kedvező a helyzet. Néhány étteremben ugyan
előfordulnak speciális ételek, de az összetevők és az elkészítési mód közlésének hiányában,
illetve hiányos leírása alapján nem könnyű eldönteni, hogy elfogyasztható-e az étel .
A vendégek számára nincs más lehetőség mint kérdéseket feltenni, ám gyakran a felszolgáló
sem tud ezekre válaszolni. Konkrét leírások hiányában a vendégeknek kell vállalni a szóbeli
közléseken alapuló ételválasztás minden kockázatát .
Az ételérzékeny fogyasztók és a turizmus érdekeire tekintettel előírható-e ilyen tartalmú
tájékoztatási kötelezettség a vendéglátó üzletek számára?
Például az ételválaszték bővítése az ételérzékenyek számára, részletesebb leírás az összetevők
és az elkészítési módot illetően, az intolerancia csoportok elkülönített felsorolása az étlapon és
a hozzájuk tartozó ételek nevének (számának) felsorolása .
Tervezi-e a tárca ilyen illetve hasonló intézkedések megtételét?

Tisztelettel várom válaszát !
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Farkas Imre
országgyűlési képviselő
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